

التمرين الثاني: كتابة الكلمات العربية أدناه ٥ مرات في دفتر الواجب البيتي لغرض التحضير للإملاء داخل الفصل مع كتابة معنى كل كلمة باللغة الإنجليزية.

Exercise 2: Practice writing the Arabic words shown below 5 times in your homework book in preparation for the spelling test in the classroom and write the meaning of each word in English.

حَلال	أولاد	لُعْبَة	بِلاد	لَيْل
.....
.....
.....
.....
.....
The meanings in English			المعاني باللغة الإنجليزية	
				Night

التمرين الثالث: حَلِّلوا الكلمات التالية إلى الحروف المكونة لها وأكتبوها كاملة في دفتر الواجب البيتي مع إعطاء المعاني باللغة الإنجليزية تحتها كما موضح في المثال:

Exercise 3: Analyse the following words into their letters and write them in your homework book, and give their English meanings under each one of them, as shown in the example:

تَلْج	عَسَل	جِبال	لَعِبَ	قَلْب
				ق ل ب
				Heart

التمرين الرابع: أكملوا الكلمات التالية بالحرف الناقص مستعيناً بالصور وأكتبوها كاملة في دفتر الواجب البيتي مع إعطاء المعاني باللغة الإنجليزية تحتها:

Exercise 4: Complete the following words with the missing letters using the photos as guidance and write them complete with their meanings in English under each one of them in your homework book:

		
....يمونسدجوة
.....
		
....بصدف...ثىفيل
.....
		
....وزوزجب
.....

التمرين الخامس: إربطوا الحروف التالية لتكوين كلمات ثم أكتبوها مع إعطاء المعاني باللغة الإنجليزية في دفتر الواجب البيتي كما موضح في المثال:

Exercise 5: Join the following letters below to make words and write them with their meaning in English in your homework book, as shown in the example:

Meanings:

Fox

ثَعْلَب

=

ث + ع + ل + ب

.....

..... =

ب + ل + ا + د

.....

..... =

ج + ل + ا + ل

.....

..... =

خ + ل + ا + ل

.....

..... =

ق + ل + ب

.....

..... =

ك + ل + ب

.....

..... =

ط + ب + ل

.....

..... =

ع + س + ل

فديوهات لكافة أشكال الحروف العربية متوفرة على موقع المدرسة على الرابط التالي:

[Arabic Alphabets العربية الحروف](#)

Videos for all patterns of Arabic Alphabets are available on the school website at the link above.